



Andriy GOVOROV

Represents
Strokes
Olympics
World
Europe

Ukrainian Federation
Freestyle, Butterfly

-	-	-
-	-	1
1	1	2



We are pleased to welcome **Andriy GOVOROV**, the Ukrainian prodigy, at the XXXVIth Monte Carlo International Swimming Meeting.



- Fit at the World Championships in Budapest 2017, he's particularly shining in the 50m butterfly where he finish on the 3rd step of the podium.
- This year, he's training with the sprinters Shinri Shioura and Bruno Fratus, under the guidance of the Bersilian coach Arilson Silva.
- Holder of the record of Mare Nostrum in the 50m butterfly, with a time of 23.17', will he be able to update it this year?



Nous avons le plaisir d'accueillir **Andriy GOVOROV**, le prodige Ukrainien, pour le XXXVI^{ème} Meeting International de Natation de Monte Carlo.

- En forme lors des championnats du monde à Budapest 2017, il s'illustre notamment en 50m papillon où il termine sur la 3^{ème} marche du podium.
- Cette année, il s'entraîne notamment avec les sprinteurs Shinri Shioura et Bruno Fratus, sous les conseils de l'entraîneur brésilien Arilson Silva.
- Détenteur du record du Mare Nostrum au 50m papillon, avec un temps de 23.17', arrivera-t-il à l'actualiser cette année ?

Save the date : June 16th & 17th 2018
Place : Louis II stadium, Monaco

